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Example 1: to set torque at 66 Nm. 
 
1. Turn supplementary graduation until 60 Nm on main graduation close to  

graduation datum line. Now, torque is set at 60 Nm. 
2. Turn clockwise until 6 on supplementary graduation is aligned with center line. 

Now torque is set at 66 Nm. 
3. Apply the socket on to a bolt head or nut. 
4. Turn the torque wrench clockwise to fasten the bolt. 
5. Stop pulling the wrench when you hear a „click“, this means it’s already at the  

torque value which you set. 

4. Precaution for use 
 
- Make sure the torque wrench is set corectly before using. (The torque is set on the minimum scale for ship,emt) 
- Please go to professional department to perform regular inspection for function and accuracy. In Order to avoid injury accidents or 

demage the torque wrench, the individual must not disassemble the assembly. 
- When storing the torque wrench for a long time, store the wrench with torque graduation set to the lowest setting, the applay rust-

proof oil, and keep in a dra place. 
- In order to ensure the accuracy of torque wrench, it must be verified once a year or after 5000 uses. 
- Prohibit using torque wrench as a hammer, or using plier to clicp wrench, or using wrench in the water. 

Operating Instructions and Warranty 
 

Mechanical Torque Wrench
Please read this instruction manual carefully before starting to operate the torwue wrench. Please contact the manufacturer for any 
doubts, so as to avoid safety accidents and torque damage due to imporper operation. 
 

1. Technical data 
 

2. Selection Guide 
Select the appropriate type of torque wrench and socket according to the torque value required for the bold or nut being tightened. 
 

 
 
 
 
 
 
 

3. How to use set a torque value 
 
1. Pull back the locker to unlock the supplementary graduation 
 
2. Turn the supplementary graduation to set a torque (combination of value  

on the main and supplementary graduations 

 

Model 1405 3810 1240 1260

Driver 1/4“ 3/8“ 1/2“ 1/2“

Torque range Nm 5 - 15 10 - 60 40 - 220 60 - 330

Fine scale Nm 0.25 0.50 1.0 2.0

Accuracy ± 3% 
Length mm 245 305 500 590

5. Warranty 

 
We quarantee the high precision of our products. Our accurate control service warrants high accuracy according to international stan-
dard. If in exceptional case, your measuring tool does not work correctly or is damaged within the warranty period please to not hesi-
tate to return back together with the warranty certificate. 
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Beispiel: Drehmoment auf 66 Nm setzen. 
 
1. Drehen Sie die Skala, bis 60 Nm auf der Hauptskala nahe der Bezugslinie  

liegen. Das Drehmoment ist nun auf 60 Nm eingestellt. 
2. Drehen Sie im Uhrzeigersinn, bis die 6 auf der Feinsklierung mit der Mittellinie  

übereinstimmt. Das Drehmoment ist nun auf 66 Nm eingestellt. 
3. Setzen Sie die Nuss auf den Schraubenkopf oder die Mutter. 
4. Drehen Sie den Drehmomentschlüssel im Uhrzeigersinn, um die Schraube  

festzuziehen. 
5. Hören Sie auf, den Schlüssel zu ziehen, sobald Sie ein Klicken hören.  

Dies bedeutet, dass das eingestellte Drehmoment erreicht ist. 

4. Precaution for use 
 
- Stellen Sie vor Gebrauch sicher, dass der Drehmomentschlüssel korrekt eingestellt ist. (Das Drehmoment ist auf den niedrigsten 

Wert für Schiffe und Rettungsdienste eingestellt.) 
- Lassen Sie den Drehmomentschlüssel regelmäßig von einem Fachmann auf Funktion und Genauigkeit überprüfen. Um Verletzun-

gen oder Beschädigungen des Drehmomentschlüssels zu vermeiden, darf er nicht von Laien zerlegt werden. 
- Lagern Sie den Drehmomentschlüssel bei längerer Lagerung mit auf den niedrigsten Wert eingestelltem Drehmoment, tragen Sie 

Rostschutzöl auf und bewahren Sie ihn an einem trockenen Ort auf. 
- Um die Genauigkeit des Drehmomentschlüssels zu gewährleisten, muss er einmal jährlich oder max. nach 5000 Anwendungen 

überprüft werden. 
- Verwenden Sie den Drehmomentschlüssel nicht als Hammer, mit einer Zange den Drehkopf zu bewegen oder unter Wasser. 

Bedienungsanleitung und Garantie 
 

Mechanische Drehmomentschlüssel
Bitte lesen Sie diese Bedienungsanleitung sorgfältig durch, bevor Sie den Drehmomentschlüssel in Betrieb nehmen. Bei Fragen wen-
den Sie sich bitte an den Hersteller, um Unfälle und Schäden durch unsachgemäße Bedienung zu vermeiden. 
 

1. Technische Daten 
 

2. Auswahlhilfe 
Wählen Sie den passenden Drehmomentschlüssel und die passende Stecknuss entsprechend dem Drehmomentwert, der für die an-
zuziehende Schraube oder Mutter erforderlich ist. 

 
 
 
 
 
 
 

 
3. Wie man einen Drehmomentwert einstellt 

 
1. Ziehen Sie den Verschluss vor, um die Skale zu entriegeln. 
2. Drehen Sie die Skalierung, um ein Drehmoment (Kombination der Werte ) auf der  

Haupt- und Zusatzskala einzustellen. 

 

Modell 1405 3810 1240 1260

Antrieb 1/4“ 3/8“ 1/2“ 1/2“

Drehmomentbereich Nm 5 - 15 10 - 60 40 - 220 60 - 330

Feine Ablesung Nm 0.25 0.50 1.0 2.0

Genauigkeit ± 3% 
Länge mm 245 305 500 590

5. Gewährleistung / Garantie 
 
Wir garantieren die hohe Präzision unserer Produkte. Jeder Artikel verlässt unser Haus nach eingehender und präziser Qualitäts-
kontrolle gemäß internationalem Standard. Sollte ihr Messgerät trotzdem innerhalb dem vereinbarten Gewährleistungsfrist einen 
Fehler aufweisen bzw. nicht korrekt arbeiten, so senden Sie es uns mit der Garantiekarte zurück. 
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